

Military Communications and Electronics Museum Foundation
Application of Membership



Subject to the ARTICLES OF INCORPORATION membership in the foundation shall be available to persons (individual, body corporate, a partnership, a trust and un incorporated organization) interested in furthering the Corporation's purposes and who have applied for and been accepted into membership in the Corporation by the Board. There are no membership dues payable to the Corporation, the membership is only transferable back to the Corporation.

PERSON _____

(first and last name for individual, full legal name of body corporate, partnership, a trust and un incorporated organization)

MAILING ADDRESS: _____

PHONE CONTACT: _____ EMAIL CONTACT _____

DATE OF APPLICATION _____. **Signature of applicant** _____

Brief explanation of your planned involvement to further the Military Communications and Electronics Museum Foundation's purposes: (attach further notes if necessary)

MEMBERSHIP DECISION BY BOARD _____

DATE _____ RECORD _____

Purposes are to:

- Preserve and Perpetuate the heritage of the Military Communications and Electronics components of the Canadian Armed Forces by supporting museum facilities, projects, and programs with a view to commemorating the Military C&E legacy and educating the public about it;
- Receive and maintain a fund or funds and to apply all or part of the principal and income there from, from time to time, to qualified donees.

Fondation du Musée des communications et de l'électronique militaires
Demande d'adhésion



Sous réserve des statuts de constitution, l'adhésion à la fondation est accessible aux personnes (personne physique, personne morale, société de personnes, fiducie et organisation non constituée en personne morale) désireuses de promouvoir les objectifs de la société et qui ont demandé et ont été acceptées comme membres de la société. par le Conseil. Il n'y a pas de cotisation payable à la société, l'adhésion n'est transférable qu'à la société

La personne _____

(prénom et nom de la personne physique, dénomination sociale complète de la personne morale, société de personnes, fiducie et organisation non constituée en personne morale)

ADRESSE POSTALE: _____

CONTACT TÉLÉPHONE: _____ CONTACT EMAIL _____

DATE D'APPLICATION _____. **signature du demandeur** _____

Brève explication de votre participation prévue à la poursuite des objectifs de la Fondation du Musée des communications militaires et de l'électronique: (joindre des notes supplémentaires si nécessaire)

DÉCISION D'ADHÉSION PAR LE CONSEIL _____

DATE _____ RECORD _____

Les objectifs sont de:

- Préserver et perpétuer le patrimoine des composantes des communications militaires et de l'électronique des Forces armées canadiennes en soutenant les installations muséales, les projets et les programmes en vue de commémorer l'héritage militaire des C&E et d'en informer le public
- Recevoir et maintenir un ou plusieurs fonds et y affecter tout ou partie du capital et des revenus provenant de temps à autre à des donataires reconnus